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Vragen en opwaardering m.b.t. Denkt u mee over de toekomst van het Bevrijdingsfestival Utrecht 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
FVD 1 Ten eerste, bij de ingekomen stukken staat 

een brief van de directie van het 
Bevrijdingsfestival Utrecht. De organisatie 
vraagt om regionaal/lokaal draagvlak nodig 
voor extra basisfinanciering. Zij vragen om 
een gezamenlijke verantwoordelijkheid als 
stad om het Bevrijdingsfestival Utrecht ook 
in de toekomst te behouden. Ze vragen om 
een gesprek hoe zij deze steun zo breed   
mogelijk gedragen kunnen krijgen.  
  
Uiteraard is Forum voor Democratie er 
voorstander van om vrijheid te vieren. De 
vrijheden van alle burgers, jong en oud, arm 
en rijk. En om stil te staan bij mensen die nu 
niet vrij zijn. We hebben wel enkele vragen 
over de financiën ervan en zeker over de 
voorgestelde doorontwikkeling naar 
‘Vrijheidsfestival’, niet geheel toevallig te 
bereiken in 2030.    
  
De vragen:  
Hoeveel was de bijdrage van de provincie 
Utrecht aan het Bevrijdingsfestival Utrecht in 
2020, 2021, 2022 en 2023?   

De bijdragen waren: 
 
2020: 84.000 
2021: 84.000 
2022: 87.344  
2023: 89.353 + 50.000 
 
Vanaf 2022 vindt er indexatie van de 
subsidie plaats aangezien de status van de 
subsidie is gewijzigd van projectsubsidie 
(jaarlijks) naar een (meerjarige) 
exploitatiesubsidie. 
 
Daarbij is er voor 2023 een incidentele 
aanvullende subsidie verstrekt van 50.000 
euro omdat het festival door de stijgende 
kosten anders geen doorgang kon vinden.  

 2 Past een subsidieaanvraag voor het 
Bevrijdingsfestival Utrecht in de huidige 
subsidieverordening van de provincie 
Utrecht die van kracht is vanaf 1 april 2022? 

De aanvraag past onder de Algemene 
Subsidieverordening van de provincie 
Utrecht.  

 3 Bent u voornemens om op de vraag van het 
bestuur van het Bevrijdingsfestival voor een 
gesprek in te gaan? Zo ja, wat wilt u hen 
dan toezeggen aan samenwerking en/of 
steun? 

We zijn met de stichting Bevrijdingsfestival 
Utrecht (BFU) in gesprek over de 
herpositionering van het festival op de 
langere termijn. Momenteel wordt er door 
het BFU een meerjarenvisie en plan voor 
2024 gemaakt. Dit gebeurt in samenwerking 
met het Comité 4 en 5 mei, gemeente 
Utrecht en ons. Om ook sponsoren aan te 
laten haken stellen we ons netwerk 
beschikbaar. We verwachten dat de visie en 
plan eind 2023 beschikbaar zijn. 

 4 
 

In de bijlage wordt opgemerkt dat er nieuwe 
afspraken gemaakt gaan worden met de 
provincie. Welke afspraken zijn er op dit 
moment tussen provincie en 
Bevrijdingsfestival Utrecht? Welke afspraken 
worden bedoelt met ‘de nieuwe afspraken’? 

De afspraken die er zijn betreffen de 
subsidie afspraken voor de 
exploitatiesubsidie. Buiten de afspraken 
binnen het subsidiekader, is er regelmatige 
afstemming i.h.k.v. het 
herpositioneringstraject zoals genoemd bij 
de beantwoording van vraag 3. 

 5 Deelt u onze visie dat wanneer het 
Bevrijdingsfestival waarin we de Tweede 
Wereldoorlog herdenken wordt omgezet 
naar een Vrijheidsfestival met zeer 
algemene doelen dit ten koste gaat van de 
aandacht voor de periode ‘40-’45? Zo nee, 
waarom niet? 

In het plan dat zij nu aan het uitwerken zijn, 
bestaat het voornemen om de thema's zoals 
democratie, discriminatie, burgerschap en 
diversiteit, beter te positioneren zodat de 
doelgroepen en met name jongeren beter 
worden bereikt. De viering van de bevrijding 
van de Duitse bezetting in Nederland op 5 
mei is en blijft echter het belangrijkste 
onderwerp. Door de voorgenomen 
gewijzigde opzet is de verwachting dat juist 
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ook de jongere doelgroep zich bewuster 
wordt van de periode '40-'45. Het Comité 4 
en 5 mei coördineert deze transitie op 
landelijk niveau. 

ChristenUnie 6 Opwaardeerverzoek: In de onepager die we 
hebben ontvangen lezen we over het 
voornemen om het bevrijdingsfestival om te 
dopen naar het 'Vrijheidsfestival' en de 
thematiek te verbreden.  
Hoe kijken de andere fracties naar dit 
voornemen? 

 

 7 Doen we hiermee geen afbreuk aan de 
betekenis van het Bevrijdingsfestival? 

Zie beantwoording vraag 5, van FvD 

 8 Wat is de toegevoegde waarde van een 
nieuw, breed muziekfestival voor onze 
provincie? 

Er zal, mede o.b.v. het lopende 
herpositioneringstraject, geen sprake zijn 
van een nieuw festival. Met betrekking tot de 
herpositionering zijn er ambities en doelen 
geformuleerd. Bijvoorbeeld om nog meer de 
verbinding te leggen met thema’s als 
discriminatie en democratie en ruimte te 
creëren voor dialoog en debat. Het idee is 
om de scholen- en educatieve projecten 
daarbij uit te breiden, om zo aan te sluiten 
bij de noodzaak tot kwalitatief goed 
burgerschapsonderwijs. Wij zullen met 
name de ambitie voor een meer regionale 
oriëntatie van de ambities van de stichting 
stimuleren. 
 

 


